
Referat fra Styremøte

Organisasjon Kor é vi

Dato 25. april 2022

Tidspunkt 17:00 - 19:00

Sted Kanalveien 7

Til stede      Ikke møtt

Audun Flage Solheim, Styremedlem

Eli Moe, Styremedlem

Tove Værnes, Styremedlem

Stig Arntzen, Styremedlem

Nina Elin Andresen, Leder

Oddbjørg Smaadal, Økonomiansvarlig

Saksliste

22-21 Valg av referant

Referat: Referent: Tove

22-22 Godkjenning av referat fra forrige møte

Referat: Referat fra styremøte 21.03.22 er godkjent.

22-23 Orienteringer

Referat: • Vi har fått forespørsel om å være «forsangere» på konfirmasjonsgudstjenester i 
Ytrebygda kirke, 7. og 8. mai. Forespørsel til koristene tas opp på øving 27.4.
• Eli har fått positiv tilbakemelding fra Inger vedr. fotografering av nytt bilde av koret. Tidspunkt 
blir avtale senere.
• En gammel miksepult kan selges, evt. kastes.

22-24 Økonomi

Referat: • Økonomien er fortsatt god og under kontroll. Vi har mottatt VO-midler med kr. 6000. 
Kontingentinnbetalinger går sin gang, noen purringer er sendt.

22-47 Jubileumsaktiviteter

Referat: • Jubileumsfest-komité består av: Åshild, Anne, Terje, Stig og Tove.
• Jubileumskonsert: Nina, Eli og Stig samarbeider med Maria om repertoar.
• Ønskelig å få lydfiler for de ulike stemmegruppene.
• Arboretets dag 22. mai.
• Turgruppe for mulig kortur i 2023 må opprettes snarest. 



22-48 Medlemsmøte

Referat: Medlemsmøte (27.04.) må utsettes til 4. mai 22, kl. 18:00. SMS og melding sendes ut.

22-45 Avslutning av gammel Styreportal

Referat: • Dokumenter og medlemslister osv. er overført til ny portal. Audun ordner dette, samt
ber systemeier om å ordne slik at medlemmer kan lese ulike referat som ligger på 
styreportalen.

22-46 Notearkiv i fremtiden

Referat: Styret vedtok å inngå avtale om elektronisk notearkiv med styreportalen.

22-49 iZettle. Salg av utstyr?

Referat: • Styret vedtok at utstyret kan selges. Vi vil beholde en kortleser. Audun gir tilbudet til 
Arboretet og Bjørn Moe i første omgang.

22-26 Eventuelt

Referat: Ingen saker.

22-27 Dato for neste Styremøte.

Referat: Neste styremøte er 23. mai. 2022.

22-65 Fremtidsplaner. Strategiplan.

fortsette arbeidet og evt sluttføre
se om det er vesentlige ting som mangler 

Referat: Strategiplanen tas videre opp i neste styremøte.

22-25 Fremtidsplaner

Sted:

Dato:



Signaturer:


